
Medlemsmøte 17. juni 2023

• Velkommen og introduksjon til styret 

• Status økonomi

• Status medlemmer

• Planlagte prosjekter og dugnadsaktiviteter

• Informasjon fra diverse aktører i området

• Plan for «Åpen dag på Øyna»

• Mingling ☺

Klokke: 15.00 – 17.00 (?) Sted: Varmestua / terrassen

Agenda



Velkommen og introduksjon til styret

Lise
Vigdis

Kamilla

Jan Are

Erik

Jan Arne



Status økonomi
Balanse pr. 31.05.2023

IB Endring UB 2022

EIENDELER

Omløpsmidler

Driftskonto 237 608 -155 819 81 789 276913

Sparekonto 0 280 000 280 000 0

Sum eiendeler 237 608 124 181 361 789 276 913

EGENKAPITAL OG GJELD

Egenkapital -237 608 0 -237 608 -101 709

Udisponert resultat 0 -124 181 -124 181 -175 204

Sum egenkapital -237 608 -124 181 -361 789 -276 913

SUM EGENKAPITAL OG GJELD -237 608 -124 181 -361 789 -276 913

SALDO 0 0 0 0

Resultat pr. 31.05.2023

Periode 2022 Årsbudsjett

Driftsinntekter
Salgsinntekt tjenester 0 30 000 0

Sponsorinntekt 15 000 0 5 000

Inntekt egne arrangement 0 10 000 5 000

Medlemskontingent giro 336 350 344 955 375 000

Medlemskontingent Vipps 15 000 2 500 6 250

Vipps løypekjøring 17 590 29 141 30 000

Kommisjon salg alarmer 0 200 0

Grasrotandel Norsk Tipping 21 494 19 193 30 000

Inntekter søkte midler 30 000 15 000 30 000

MVA Refusjon 0 0 15 000

435 434 450 989 496 250

Driftskostnader
Støtte Fjellservice -218 627 -242 587 -247 813

Støtte Fjellservice Vipps -20 397 -17 039 0

Støtte Arena Overøye -85 000 -25 000 -25 000

Prosjektstøtte 0 0 -60 000

Diverse prosjekt 0 -10 000 -86 000

Styrehonorar/godtgjørelse -1 000 0 -25 000

Varekjøp arrangement 0 -11 037 -35 000

Rekvisita -90 -1 468 -2 500

Juridisk bistand -1 504 -8 682 -5 000

Datakostnad -2 214 -2 084 -3 000

Kontingenter (Velforening) -2 700 -2 700 -3 000

Diverse -700 -1 942 -5 000

Reisekostnader 0 0 -2 500

Bankgebyrer -50 -87 0

Gebyr Vipps -570 -557 0

-332 852 -323 183 -499 813

Innbetaling av tapt fordring 21 600 47 400 75 000

SUM 124 182 175 206 71 437

Oppsummert: Vi ligger greit an i forhold til budsjett og 
fjoråret, og vi har grei økonomi!



Status medlemmer

• Antall medlemmer 31.12.2022 = 300

• Antall medlemmer pr. 07.06.2023 = 281

Hva er gjort
• Sendt ut mail til alle som var medlem i 2021 og 2022 som det ikke var registrert innbetaling på i 2023

• Fikk inn en del som hadde glemt å betale

• Noen hadde ulike begrunnelser på at de ikke ønsket å være med lenger

Planlagte forbedringer
• Anskaffe IT-system for vedlikehold av medlemsregister + utsending av faktura

Noen innspill til hva vi kan gjøre for å verve flere?



Prosjekt og dugnadsaktiviteter

• Prosjekt 1

• Steinlegging ved Fokhaugbrua
• Prosjektleder Kamilla

• Budsjett 40’

• TEFT-midler fra Sparebanken Møre 30’

• Hva må gjøres

• Bestille stein

• Bestille/koordinere helikoptertransport

• Etablere arbeidsgruppe

• Status:

• Oppstartsmøte planlagt uke 25

• Langsæterlaget har blitt orientert om 
prosjektet og er positive så lenge det 
brukes naturmateriale.

• Friluftsrådet vil gjerne samarbeide om 
helikoptertransport siden de skal frakte 
ned ei bru fra Elvabytet. 

• Ta gjerne kontakt om du vil være med i 
dugnadsgjengen!



Prosjekt og dugnadsaktiviteter

• Prosjekt 2

• Hjertestarter Seljebotn
• Prosjektleder Albert Giørtz

• Fått tilskudd på 15 tusen fra Ørskog 
Sparebank

• Hva må gjøres

• Anskaffe hjertestarter

• Avklare med kommunen

• Montere

• Status:

• Rettet skriftlig henvendelse til kommunen

• Hjertestarter er bestilt

• Avtalt befaring på pumpestasjonen 

• Planlagt montering i løpet av juli

• Avtalt kurs i september

• Det blir sendt ut invitasjon til kurs i god tid



Prosjekt og dugnadsaktiviteter

• Prosjekt 3

• Elvekryssing Jolbotn
• Prosjektleder?

• Hva må gjøres

• Synfaring for å se om det kan brukes 
stein

• Kan vi få helikopteret til å sveipe innom 
med stein? 

• Arbeidsgruppe

• Status:

• Ikke utpekt prosjektleder foreløpig. 
Dersom noen av medlemmene ønsker å ta 
ansvar for en befaring og gjøre en 
vurdering av hva som bør gjøres så ta 
kontakt med styret.

• Sætrelaget er informert og er positive til å 
utbedre elvekryssingen ved bruk av stein, 
ikke trebruer.



Dugnad

• Fellesdugnad utgår, vi har fokus på de planlagte prosjektene

• Vi har utarbeidet en oversikt over alle installasjoner og turstier etc. som ØSV 
vedlikeholder og vil sørge for at nødvendige tiltak blir gjort. 

• Beising

• Kvisting

• Har gjort avtale med medlemmer i Fokhauglia som vil ta ut badeflåte på øyna 



Informasjon fra Fjellservice

• Kjell Arne og Bjørnar bidro med god informasjon:
• Får ikke lenger kommunal støtte (årlig støtte har vært på 150 000 – 200 000 kr). En del stolper er 

solgt i år, og ca ti løypevenner har meldt seg. 

• Ingen konkurrerende virksomhet med ØSV. ØSV er den viktigste inntektskilden.

• Håper på å kunne bygge ny garasje med oppvarming og bedre forhold for vedlikehold av utstyr 

sammen med Johan Arnt. Plassering ved Kvitlebrua.

• Er av og til vanskelige forhold for løypekjøring, spesielt med lite snø og hardt føre. Dette vurderer 

sjåførene selv. Tilbakemelding fra møtet var at de har blitt flinke til å informere via Facebook.



Informasjon fra Arena Overøye

• Vigdis bidro med god informasjon:

• Sesongen 22/23 ble bedre enn forventet – veldig bra!

• Skal gjøre en del utbedring i bakken i løpet av sommersesongen, innhenting av anbud pågår. 

• Ønsker å få på plass en terrengpark, med god grunnpreparering før snøen kommer. Vil gjerne 

ha med ungdommer på utforming av parken.

• Satte veldig pris på ekstra støtte fra ØSV på 60’, og syns felles arrangement med skirenn i 

påska var et supert tiltak.



Informasjon fra Friluftsrådet

• Pål bidro med god informasjon:

• Friluftsrådet overtar eierskap til Øyna i løpet av høsten. Området blir altså under statlig 

eierskap men kan fortsatt brukes fritt av alle, ingen endring på det.

• ØSV eier gapahuken og skal fortsatt ha vedlikehold på den. 

• Friluftsrådet planlegger nytt helårs toalett på Øyna, tilkoblet kloakkanlegget.

• Brua fra elvebytet er tenkt å plasseres der de to stolpene ligger over elva.



Eventuelt

• Åpen dag planlegges i slutten av august. Mer informasjon og eksakt dato kommer.

• Parkering til Øyna bør være på den store parkeringen før brua. Av- og påstigning 

ved Øyna er greit, men ingen parkering. Det kan være til hinder for både folk og fe 

når det er mye besøk.
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